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te faciliteren

Excellentie,

Met deze brief willen wij u verzoeken om ons op Bonaire zodanig te faciliteren dat wij onze

eigen planning kunnen hanteren voor het uitrollen van de vaccinaties voor COVID 19.

In uw brief van 4 januari jl. (kenmerk schrijft minister De Jonge
dat het Caribische deel van het Koninkrijk in de vaccinatieplanning gelijk op zal trekken met

Nederland. Wij voelen de noodzaak om een op ons eiland aangepaste planning te volgen.
Hieronder vindt u onze vaccinatieplanning (onder voorbehoud) en de redenen waarom we

deze willen volgen.

Vaccinatieplanning Bonaire
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2 10.500 21.000 April/mei/juni
TOTAAL 2° TRANCHE 10.500 21.000

Om deze planning te kunnen volgen is het nodig dat wij in twee tranches de benodigde
doses geleverd krijgen. Begin februari zouden wij graag 17.000 doses van de vaccins

ontvangen, en eind maart 21.000 doses. Zo kunnen wij onze eigen planning volgen en zijn
wij niet afhankelijk van de planning en ontwikkelingen in Nederland.

Waarom een eigen planning op Bonaire?

Bonaire verschilt in een aantal opzichten van Nederland en van de CAS eilanden, waardoor

een snellere vaccinatieprocedure gerechtvaardigd is.
- Onze populate is qua leeftijdsopbouw vergelijkbaar met Nederland, echter heeft de

bevolking op Bonaire een groter aantal risicogroepen, met onder andere meer hart-

en vaatziekten en diabetes.

Bonaire is onderdeel van Nederland maar ligt tussen totaal andere toevoerlanden,

zowel qua mensen als qua goederen. Een groot deel van de mensen die naar

Bonaire reizen zijn afkomstig uit Zuid-Amerika, waar vermoedelijk de benodigde
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vaccinatiegraad veel later bereikt zal worden en de potentiele import van het virus

nog lang aanwezig is.
- De economie op Bonaire is nagenoeg volledig afhankelijk van toerisme. We weten

dat het toelaten van toeristen risico’s met zich meebrengt, maar het is economisch

noodzakelijk voor veel mensen. Onze bevolking kampte ook voor de coronacrisis al

met grote armoedeproblemen. Hoe eerder de mensen hier gevaccineerd zijn, hoe

eerder de economie weer goed kan draaien.
- De aanpak van Covid 19 gebeurt door de afdeling Publieke Gezondheid die bij

stijgende aantallen snel tegen de grenzen van de capaciteit aanloopt. De curatieve

zorg op Bonaire is klein en kwetsbaar en komt snel aan de grenzen van capaciteit.
Uitwijkmogelilkheden voor de zorg zijn beperkt (Aruba en Curagao), zeker als op die

eilanden de zorg ook overbelast is. Zo is er een hoger gezondheidsrisico voor

besmette personen bij een grote uitbraak.
- Bonaire is met haar ca. 21.000 inwoners een stuk kleiner dan de CAS-eilanden. Het

gaat daarom om een veel kleiner aantal vaccins in vergelijking met wat voor de CAS-

eilanden nodig is. Met relatief weinig vaccins kunnen veel gezondheidswinst en

economisch perspectief worden bereikt.

We vernemen graag zo snel mogelijk of u aan ons verzoek kunt voldoen. Dan kunnen wij
voortvarend aan de slag.


